

#### 條款及細則

## 一、概述

本條款及細則適用於所有參與 OptiOne Hong Kong 紀念品活動的用戶(以下簡稱「用戶」)。 参加本活動即表示用戶同意遵守所有條款及細則。

## 二、活動期間

本活動自 2024 年 11 月 22 日起至 2024 年 12 月 22 日止(以下簡稱「活動期間」)。

#### 三、參加資格

- 1.用戶必須在活動期間内於 OptiOne Hong Kong 成功開戶並完成預約服務。
- 2.此活動僅適用於新客戶,並且每位客戶僅可獲得一次獎勵。

#### 四、獎品内容

成功参加活動的用戶可獲得價值港幣 50 元的紀念品乙份。

### 五、資料收集

用戶需填寫所需資料,包括姓名、電話及郵寄地址,以便寄送獎品。

所收集的資料僅用於本活動,並將於十四個工作天内刪除。

### 六、責任限制

OptiOne Hong Kong 對於因任何原因導致的獎品遲延或未能寄送不承擔任何責任。

OptiOne Hong Kong 保留隨時修改或終止本活動的權利,並不需事先通知。

#### 七、法律適用

本條款及細則受香港特別行政區法律管轄,所有因本活動引起的爭議應提交香港法院處理。



#### Terms and Conditions

#### 1. Overview

These terms and conditions apply to all users participating in the OptiOne promotional gift campaign (hereinafter referred to as "Users"). Participation in this campaign signifies acceptance of all terms and conditions.

## 2. Campaign Period

The campaign runs from November 22, 2024, to December 22, 2024 (hereinafter referred to as the "Campaign Period").

# 3. Eligibility

Users must successfully register and complete a service appointment with OptiOne within the Campaign Period.

This campaign is only applicable to new customers, and each customer is eligible for only one reward.

## 4. Prize Details

Users who successfully participate in the campaign will receive a commemorative gift valued at HKD 50.

#### 5. Data Collection

Users are required to provide necessary information, including name, phone number, and mailing address, for prize delivery.

Collected data will be used solely for this campaign and will be deleted within fourteen working days.

## 6. Limitation of Liability

OptiOne shall not be liable for any delays or failure to deliver the prize for any reason.

OptiOne reserves the right to modify or terminate this campaign at any time without prior notice.

## 7. Governing Law

These terms and conditions are governed by the laws of the Hong Kong Special Administrative Region, and any disputes arising from this campaign shall be submitted to the Hong Kong courts.